
  

 

Generalforsamling 2021 

Helsingør Tennisklub 
Afholdt 28. september 2021 

 

1. Valg af dirigent og referent 

Jan Reitz Jørgensen blev valgt som dirigent og erklærede generalforsamlingen rettidigt indkaldt – 

om end den var forsinket 9 måneder grundet Corona. 

Christina Job blev valgt som referent 

2. Formandens beretning. 

• Har lige her til morgen deltaget i en ceremoni med borgmesteren – team Danmark om 

forlængelse af aftalen som talentklub (Hea - sportslinjen) de næste 4 år. Vi har jo stafetten 

for tennisklubberne i kommunen og har fortsat 5-8 juniorer med i 2022/23. 

  

• Positivt i 2020 og noget af 2021 var dog bøvlet: Corona ….tilbage betalinger - nedlukninger 

– kompensation fra stat og kommune – hjælpepakker – kommunens famlende handlinger – 

fodboldlandsholdets brug af hallerne – irriterede medlemmer – tonsvis af telefonopkald 

om alt muligt relevant og irrelevant – samarbejde med Snekkersten / Espergærde 

tennisklub der løb udi sandet (gamle haller) - foruden de almindelige drifts -og ansættelses 

situationer - sådan startede min formands periode i februar 2020. 

 

• Vi har fået et fungerende byggeudvalg (planerne på hjemmesiden) . Finn Strabo – Jens Ole 

Jensen – Preben Kristiansen – Lars Bo. 

 

• Det er en fordel med al den ekspertise. Vi har været gennem 3 videomøder med 

kommunen og deres arkitekter (borgerinddragelse) en meget blandet fornøjelse! 

Indretning af hallerne – belysning – gulvet – kontorer – parkering – omklædning – depoter 

– samlingsrum - og unødige forslag fra tegnestuen Vandkunstens side. 

Vi arrangerede så et møde med politikerne på vores anlæg for at få drejet planerne på 

plads. Lige nu er vi inde i lokalplanen med vores ønsker - som er til høring fra nytår! Nyt 

klubhus – 2 nye haller – parkering - padle bane m.m. 

Vi har afholdt 2 møder med naboerne (2 huses udsigt fra stueplan) – den største kritiker 

har solgt sit hus. Desuden 27 mail `s og 12 telefonsamtaler med kommunen og 6 formøder i 

byggegruppen i perioden. Det bliver ikke nogen nem proces de kommende år – men vi er  

 



  
 

strategiske og resultatsøgende og kender til processerne. Vi har accepteret at det hedder 

ketcher center! 

Vi har tradition for at bygge selv – hallen vi sidder i (Badmintonhallen i 1930`erne) – vores 2 

haller på Blokhusvej i 1980èrne – vores klubhus renoverede vi i 1970èrne. Udgangen på 

byggeprocessen kan blive at vi selv skal bygge klubhuset (håber på fundamentet og 

limtræet fra de gamle haller. Padlebanen skal vi selv finansiere (ca. 400.000 kr.) det skal 

alle andre klubber ( Snekkersten og Hornbæk ) der har søgt i kommunen – så vi skal til at 

søge fonde m.m. 

 

• Et nyt lille udvalg har set dagens lys: formand Jan Reitz - …… 

 

• Jeg har tænkt mig at holde ud som formand indtil vi har et ajourført moderne anlæg med 2 

nye haller – nyt klubhus –padle bane og vandingsanlæg og Red plus baner (med 

klimaforandringerne nærmest helårsbaner udendørs). Et unikt kompakt tennisanlæg der vil 

generere flere medlemmer og højne klubbens sportslige standard, fællesskabet og 

hjælpsomheden.  

         Det skulle gerne stort set været realiseret indenfor de næste 4-5 år - dog i etaper. 

 

• Mere end tak for de ca. 75.000 kr. vi fik i donationer fra medlemmer under krisen 20/21 , 

der ikke ville have pengene tilbage, men give dem til ungdomsarbejdet så vi bl.a. har 

kunnet beholde vores trænerstab. 

 

• Når vi om 4-5 år står med anlægget i vores hænder skal vi jo fylde det med noget 

meningsfyldt. En unik klub i Danmark der har sit kendetegn i begreber som kreativitet og 

æstetik, det gode tennisspil og ikke er drevet af tilfældighederne spil, men sideløbende har 

arbejdet på en substantiel HTK kultur/ ånd. En klub som har begavelsen og modet til at stå 

inde for at udvikle spillet og spillerne imellem, så vi bliver attraktive at blive medlem af - 

også langt udenfor Helsingør området. Hvem vil vi være en klub for- nu er det for alle, men 

det bliver et uhåndgribeligt selvfølgeligt begreb – som hurtigt bliver en sovepose. 

 

• Et visionsudvalg har set dagens lys: Bo Eklund – Henrik Laursen – Erik C. – Uwe B. – 

kvinder?? 

 

• Vi skal have flere medlemmer – vi har plads til ca. 100 -150 flere. Vi ønsker at udvide 

bestyrelsen med en til, der særlig kan det med kommunikation på alle platforme! 

(bestyrelsens forslag Frank) 

 

• En kæmpe tak – altså rigtig kæmpe til alle frivillige (i øvrigt skal vi have flere frivillige 

fremover til at skabe den skitserede udvikling i klubben) 



  
 

Til Yael, Inge og Isamarie - forskønnelsesudvalget Jens Ole + byggeudvalget Finn, der er en 

flaske boblevand til jer og tak til alle jer andre. Tak til trænere og den øvrige bestyrelse. 

 

Kommentarer til formandens beretning:  

Vi formoder, at vi mangler ca. 1,5 millioner kr. til at bygge klubhus. Der efterlyses medlemmer, gerne 

med erfaring med at skaffe midler, til et udvalg, som vil arbejde med at skaffe finansiering af klubhus. 

Bl.a. har DTF en klubhuspulje, som der skal samarbejdes med. 

3. Sportslig beretning 

• 1. dame- og herrehold forblev i deres række 

• 14 hold fra HTK har i året været tilmeldt rækker. Det svarer til ca. 30 % af medlemmerne. 

• U12 blev # 2 i deres række. Det var en fornem debut for klubbens fremtid, hvor alle 

deltagere mødte op. 

• U16 kom i slutspillet 

• I U18 blev Frederik Nissen sjællandsmester i bedste række. 

• Hos veteranerne fik 50+-holdet bronze, 60+ kom i mellemspillet og 70+ rykkede op i 1. 

division. 

• DM for veteraner var en stor succes for HTK med 8 guldmedaljer og en sølvmedalje.  

• HTKs afholdelse af DM for veteraner i 2020 var også en stor succes. Klubben har fået meget 

ros for arrangementet, bl.a. anlæg, bænke, materiel, overskuelighed og mad -og vi har sat 

en ny standard for Veteran DM. 50 frivillige fra klubben gjorde en kæmpe indsats og fik sat 

HTK på landkortet. 

• I 2020 fik 50+-holdet guld, 60+-holdet bronze og i dette år forblev 1.holdene også i deres 

rækker. 

4. Regnskab 2020 

Regnskabet blev fremlagt med et positivt resultat på 65.000 kr. Regnskabet blev godkendt.  

Kommentarer til regnskab: Der var en særlig tak til dem, som har gjort en stor indsats for at få 

penge i kassen fra hjælpepakker, kommunalt samarbejde m.m. 

 

 

 

 



  
 

5. Budget 2021 

Budgettet for 2021 blev fremlagt og godkendt 

Kommentarer til budget:  

• Bestyrelsen blev opfordret til, at der igen gives penge til at turneringsholdene kan bespise 

de besøgende hold.  

• Baggrunden for ændringen i opkrævningen af halleje for reserverede baner fra 2 x årligt til 

1 x gang årligt var ikke kommunikeret tydeligt ud. Bestyrelsen tog kritikken til sig.  

 

6.  Fremtidstiltag 

• Hvem skal vi være en klub for? - og hvad for en klub skal vi være, når vi står med et nyt 

anlæg om 4-5 år? Formanden ønsker mere fokus på nye typer indhold, f.eks. nye typer 

turneringer, hvor der spilles på tværs af alder og niveau, og hvor der er fokus på andet end 

at vinde -på netop alle de elementer som tennis også er. Der ønskes et udvalg, som 

arbejder med en ny type turnering med ovennævnte foki, hvor der opleves nye koblinger af 

spillere i klubben. Bo Eklund er efter opfordring med i dette visionsudvalg og bestyrelsen 

arbejder videre med dette mål, som forhåbentlig vil gøre os til en attraktiv klub for 4-500 

medlemmer. 

 

• HTK vil fra næste år være vært for en ITF-Veteranturnering: Kronborg Open Veteran 

International. Der er stor søgning i Danmark til sådanne turneringer. Det vil formodentlig 

tage en årrække at bygge turneringen op til den ønskede størrelse. 

 

• Der er påbegyndt et samarbejde med Marienlyst Hotel omkring at tilbyde pakkeløsninger 

med hotel & tennisbaner. Henrik & Lars Bo varetager dette samarbejde. 

7. Behandling af indkomne forslag 

Bestyrelsen foreslog, at årlig kontingentopkrævning fremrykkes til 1. april, så der er overblik over 

betalende medlemmer, inden der udbydes træning til juniorer i sommerhalvåret. Forslaget blev 

vedtaget. 

8. Valg til bestyrelsen 

Anne Jørgensen, Henrik Laursen & Frank Rutell blev valgt ind.  

Casper Juhl og Ralf Jensen genopstillede ikke. 



  
 

 

9. Valg af bestyrelsessuppleanter 

Ingen suppleanter stillede op 

10. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Michael Møller Hansen modtog genvalg som revisor og Jens Ole Jensen blev valgt som suppleant.  

11. Eventuelt 

• Der blev fremsat kritik af hjemmesiden omkring GDPR-regler samt indhold og 

funktionalitet. Lars Olsson, som er professionel på området, samarbejder med Henrik & 

Frank om at få hjemmesiden til at fungere bedre. 

 

• Medlemmer, som også er aktive i andre tennisklubber, har god erfaring med andre 

klubbers hjemmesider, især banebookingen fungerer bedre andre steder.  

 


